

♀

♀

Huellas de mujeres,
Huellas feministas

Emakumeen Aztarnak,
Aztarna Feministak



Emakumeok izan gara berdintasunaren aldeko borrokaren protagonistas, eta horri esker, eskuratu ditugu funtsezko lorpenak gure herriaren bizitzarako. Halere, Hannah Arendt dioen moduan, *hiria memoria antolatua da eta, historian, emakumeak ahaztuak izan dira.*

Ermuko Emakumeen Asanbladak berreskuratu nahi du borroka feministik gure kaleetan lagatako arrastoen oroinmena, zergatik eta gure aztarnak toki eta une garrantzitsuak direlako emakumeentzat eta Ermuko feminismoarentzat. Eta horrexegatik darabilgu, hain zuzen, “aztarnak” terminoa, aztarnak atera eta aintzat hartuak izateko, eta, aldi berean, etorkizuneko belaunaldientzat balio izateko, alegia, oroinmenaren espazioak berreskuratzeko eta sortzeko, eta era horretara, transmitituko dugu herriko feminismoaren zein emakumeen iragan kolektiboa.

Azaroak 25: Emakumeenganako indarkeriaren kontrako aztarna feminista.

Aspaldi ekin genion emakumeok indarkeria matxistaren kontrako borrokari, eta, egun, borroka horrek bizirik dirau. Izen ere, azaroaren 25a data-aztarna bat da, non emakumeen kontrako indarkeria begi bistean jarri eta salatzen den, exijituz jendartea ardura hartzera eta biktimak aintzat hartzea.

Eta proposamen bat dugu egiteko: data sinboliko horrek izan dezala espacio bat Ermuan, alegia, memoriaren toki-aztarna bat, emakumeen kontrako indarkeriaren bazterketa publikoa irudikatzeko.

Antolatzen du/Organiza



Las mujeres hemos sido protagonistas en la lucha por la igualdad, alcanzando logros fundamentales para la vida en nuestro municipio. Sin embargo, como dice Hannah Arendt, *la ciudad es una memoria organizada y, en la historia, las mujeres han sido las olvidadas.*

La Asamblea de mujeres de Ermua quiere recuperar la memoria que las luchas feministas han ido dejando en nuestras calles, porque nuestras huellas representan los espacios y momentos que han sido y son importantes para las mujeres y el feminismo en Ermua. Por eso hablamos de huellas, para que se reconozcan, para recuperar y crear espacios de la memoria que sirvan para transmitir a las generaciones futuras el pasado colectivo de las mujeres y del feminismo local.

25 de noviembre: huella feminista contra la violencia hacia las mujeres.

Hace mucho tiempo las mujeres emprendimos la lucha contra la violencia machista, que sigue presente en nuestros días. El 25 de noviembre constituye, de hecho, una fecha-huella que visibiliza y denuncia la violencia contra las mujeres, reclamando responsabilidad a la sociedad y exigiendo el reconocimiento de las víctimas.

Proponemos que esta fecha simbólica se materialice, además, en un lugar-huella de la memoria en Ermua, para el rechazo público de la violencia contra las mujeres.

Colabora/Laguntzailea

